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Verslag van de vergadering van het presidium, gehouden op 14 februari 2023 in de BW 
kamer van het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
mevrouw N.A.J.M. Otten lid
De heer M.H.A. Tijssen lid
mevrouw A.J.M. van de Ven-Vogels lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer R. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J. van de Ven secretaris

Afwezig:
de heer F.P.A.C. van Zeeland lid
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. De heer Van Zeeland wordt vervangen door de heer 
Peeters.

2. Afsprakenlijst 20 december 2022.
De afsprakenlijst wordt vastgesteld.

3. Vaststelling voorlopige agenda beeldvormende avond, commissies Ruimtelijke 
Zaken en Sociale en Algemene Zaken van respectievelijk 28 februari en 8 en 9 
maart.

Beeldvormende avond:  Kerkenvisie Laarbeek. De tip wordt gegeven om ook in andere 
gemeenten te kijken hoe men dat aangepakt heeft. 
Commissie Ruimtelijke Zaken: 
Voorstel invulling Mariastraat Mariahout. Dit voorstel wordt pas op 28 februari in het college 
behandeld en is daarom niet eerder beschikbaar. Bij wijze van uitzondering wordt het op de 
agenda geplaatst met de afspraak dat het tijdens de behandeling van dit onderwerp in de 
commissievergadering is toegestaan om technische vragen te stellen.
Voor het overige is de concept agenda akkoord.
Commissie Sociale en Algemene Zaken:
De concept agenda is akkoord.

4. Evaluatie beeldvormende avond 10 januari en commissievergaderingen 25 en 
26 januari 2023.

Opgemerkt wordt dat er tijdens de beeldvormende avond geen extra informatie werd 
verstrekt, naast de al bekende informatie in het raadsvoorstel. De vergadering was lang en er 
werden veel politieke vragen gesteld.
De beeldvormende avond biedt de mogelijkheid om diepere en aanvullende vragen te stellen. 
Daarnaast biedt het de mogelijkheid aan externen/inwoners/belanghebbenden om deel te 
nemen en informatie te delen. De griffie zal er voortaan op toezien dat direct 
belanghebbenden actief worden geïnformeerd over de mogelijkheden van de beeldvormende 
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avond. Verder is het ook aan partijen om externen/inwoners/belanghebbenden hierop te 
wijzen. 
Bij de Commissie Sociale en Algemene Zaken viel op dat de verschillende keren de microfoon 
te laat werd ingeschakeld waardoor het betoog niet in z’n geheel te volgen was. De 
voorzitters zullen hierop worden gewezen.
Opgemerkt wordt dat het nog niet voor iedereen duidelijk is wat het verschil is tussen 
technische en politieke vragen. Daardoor komt de discussie in de commissie soms moeilijk op 
gang. Vragen kunnen te allen tijde gesteld worden. Met betrekking tot technische vragen is 
wel afgesproken dat die dan later schriftelijk beantwoord zullen worden, tenzij deze met een 
korte directe reactie beantwoord kunnen worden. Het is goed om bij twijfel alle vragen aan 
de voorkant al in te dienen. Vragen die politiek zijn en niet vooraf beantwoord worden 
kunnen dan altijd nog een keer gesteld worden tijdens de commissievergadering. 
De nieuwe vergaderstructuur is een leerproces waarin iedereen nog zoekende is. Aan het 
einde van 2023 is een evaluatie gepland. 
Verslagen van overleg met verenigingen – kloppen niet altijd met antwoorden van poho – 
Kan men die verslagen krijgen?
Gevraagd wordt of verslagen van overleggen met verenigingen ook beschikbaar zijn voor de 
raads- en commissieleden. De voorzitter geeft aan dat dat in beginsel zeker het geval is. Aan 
de andere kant dient er ook sprake te zijn van vertrouwen. Als een portefeuillehouder een 
antwoord geeft op een gestelde vraag moet men ervan uit kunnen gaan dat dat antwoord 
klopt. Mocht daarover een verschil van mening zijn, is het ook fair om de portefeuillehouder 
de kans te geven een en ander te verduidelijken. 

5. Evaluatie raadsvergadering 9 februari 2023.
De raadsvergadering was kort en goed verlopen. Opgemerkt wordt dat er bij 3 agendapunten 
opmerkingen zijn gemaakt, terwijl die wel als hamerstuk stonden geagendeerd. Het is niet 
altijd duidelijk hoe die opmerkingen gekwalificeerd moeten worden. Daardoor kunnen 
anderen op dat moment niet meedoen. 
Het proces is als volgt. Het presidium stelt een concept agenda op. De commissie geeft een 
advies of een onderwerp als hamerstuk dan wel als bespreekstuk naar de raad gaat. Daarbij 
is het gewoonterecht dat een onderwerp als bespreekstuk wordt geagendeerd als één 
commissielid daarom verzoekt. De raad stelt aan het begin van de raadsvergadering de 
agenda vast. Op dat moment kan voorgesteld worden om een geagendeerd hamerstuk te 
wijzigen in een bespreekstuk. De meerderheid van de raad stelt de uiteindelijke agenda vast.
De voorzitter merkt op dat het soms ook goed is om een politiek punt te zetten ondanks dat 
het hamerstukken zijn.
Door vooraf tijdig aan te kondigen dat men een opmerking wil maken zal de griffie dit 
voortaan bij andere partijen kenbaar maken, zodat er bij de vaststelling van de agenda 
alsnog voor gekozen kan worden (bij meerderheid van stemmen) om een onderwerp als 
bespreekstuk te behandelen.
Het idee wordt geopperd om de cursisten politiek actief bij een volgende keer eventueel ook 
een commissievergadering of beeldvormende avond te laten bijwonen, zodat men wat meer 
meekrijgt van het ‘politieke spel’.

6. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst 21 december 2022.
Deze bijeenkomst was goed verlopen.
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7. Jaarplanning 

- Invulling thematische raadsbijeenkomst 25 mei 2023.
Met de voorgestelde invulling van deze raadsbijeenkomst wordt ingestemd. 

8. Wat verder ter tafel komt.

- Bespreking brief/oproep VNG n.a.v. de ramp in Turkije en Syrië.  
Conclusie is dat er verschillend wordt gedacht over het storten van een bijdrage op giro 555. 
Door de landelijke overheid wordt al veel geld gedoneerd namens de inwoners. Daarnaast is 
het een dilemma om te bepalen bij welke ramp er wel of niet namens de gemeente wordt 
gedoneerd. Het is aan partijen en inwoners zelf om hierin een keuze te maken.
- Uitbetaling fractieondersteuning. De fractieondersteuning 2023 wordt aan partijen 

uitbetaald. 
- Training financieel programma Lias, schrijven moties/amendementen, trucjes ibabs, 

veiligheid informatiegegevens ipad etc. 
Er worden enkele data uitgezet voor het bijwonen van een trainingsavond waarbij 
verschillende trainingen facultatief worden aangeboden en men dus zelf kan bepalen wanneer 
en welke training men wil volgen. 
- Opgemerkt wordt dat de mededeling over de besluitvorming tot de opvang van 

vluchtelingen uit Oekraïne, tijdens de informatieavond wat verwarrend was. 
- Er is kennelijk een enquête uitgezet over de gebiedsvisie Aarle-Rixtel, die nogal lang en 

ingewikkeld is. Nagegaan wordt wie deze enquête heeft uitgezet.  
- De vraag wordt gesteld of de thematische bijeenkomst van 16 februari ook toegankelijk is 

voor commissieleden. Dat is normaliter wel het geval. Vanwege de inhoud van de avond is 
daar in dit geval een uitzondering op gemaakt. Voor het vervolg zullen de commissieleden 
wel worden uitgenodigd. 


